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Dlaczego ul. Roosevelta?



Była DK15 – przebieg

Źródło: Google Maps



Otoczenie – generatory ruchu NUR

Źródło: Google Maps



Przejścia dla pieszych

Z sygnalizacją

Bez sygnalizacji

Źródło: Google Maps



Przekrój - geometria

Źródło: Google Street View



Z czym trzeba było się zmierzyć?



Statystyka

Opracowanie własne: zdarzenia z udziałem pieszych za lata 2015-2018 wg danych Komendy Powiatowej Policji w Gnieźnie



Statystyka

Opracowanie własne: zdarzenia z udziałem pieszych za lata 2015-2018 wg danych Komendy Powiatowej Policji w Gnieźnie



Statystyka – miejsca zdarzeń

Opracowanie własne: zdarzenia z udziałem pieszych za lata 2015-2018 wg danych Komendy Powiatowej Policji w Gnieźnie



Propozycje zmian, działania społeczne

Propozycja zawężenia pasów ruchu na ulicy poprzez
wyznaczenie pasów rowerowych.
Opracowania własne na bazie Google Street view

http://archiwum.gniezno24.com/aktualnosci/item/15299-kiedy-ul-roosevelta-doczeka-sie-
poprawy-bezpieczenstwa?start=20



Pierwsze „systemowe” działania BRD

Źródło: Google Street View

Ale…



Statystyka – pora zdarzeń

Opracowanie własne: zdarzenia z udziałem pieszych za lata 2015-2018 wg danych Komendy Powiatowej Policji w Gnieźnie

Widoczność – nie zawsze

Prędkość - bezwzględnie



Przełom – konsultacje, projekt

Źródło: dokumentacja projektowa opublikowana przez UM Gniezna w postepowaniu przetargowym



Przełom - projekt

Źródło: dokumentacja projektowa opublikowana przez UM Gniezna w postepowaniu przetargowym



Przełom - wykonanie



Przełom - wykonanie



Przełom - wykonanie



Przełom - wykonanie



Przełom - wykonanie



Wątpliwości – zachowania użytkowników



Wątpliwości – zachowania użytkowników



Efekty - statystyka

A co z rokiem 
2023?

Opracowanie własne: zdarzenia z udziałem pieszych za lata 2015-2018 wg danych z bazy SEWiK



Efekty - statystyka

W roku 2023 nie doszło do żadnego zdarzenia z pieszymi na tej ulicy !!!

– Analizując powyższe dane można przyjąć, iż zmiana dotycząca organizacji ruchu na ul. Roosevelta tj. od 
jesieni 2021 (poprawka autora – 2022), kiedy to rozpoczęły się pierwsze prace, wpłynęła pozytywnie na 
bezpieczeństwo w ruchu drogowym – przekazano nam w odpowiedzi z Wydziału Ruchu Drogowego KPP 
Gniezno (podkreślenie oryginalne). Jak dalej dodano: – Biorąc pod uwagę ilość wszystkich odnotowanych 
zdarzeń drogowych to widoczny jest znaczący spadek z 29 zdarzeń w 2020 r. do 19 w 2023 r. tj. o 10 zdarzeń 
mniej. Dodajmy, że jest to najmniej zdarzeń na tym odcinku drogi od wielu lat. Dalej jeszcze zaznaczono 
ponownie: – Podsumowując samą analizę zdarzeń drogowych, to skazuje ona jednoznacznie, iż ilość zdarzeń 
drogowych zmniejszyła się, można zatem przyjąć, iż zmiany dotyczące infrastruktury drogowej bezpośrednio 
wpłynęły na bezpieczeństwo w ruchu drogowym na ulicy Roosevelta.

https://gniezno24.com/aktualnosci/54981/rok-po-zmianach-na-ul-roosevelta-jest-bezpieczniej-czy-czeka-to-
kolejne-ulice/

https://gniezno24.com/aktualnosci/54981/rok-po-zmianach-na-ul-roosevelta-jest-bezpieczniej-czy-czeka-to-kolejne-ulice/


Efekt „lepsze jest wrogiem dobrego”

• Opinie użytkowników

• „Zła prasa” i medialne „grillowanie”

Źródła: YouTube, Facebook



Efekt „lepsze jest wrogiem dobrego”

Wybory 2024 – programy kandydatów!!!



Wnioski: co dalej lokalnie i globalnie?

• Jak dobrze i sprawnie wdrażać rozwiązania BRD? (dobre praktyki, stabilne źródła 
finansowania)

• Jak spójnie i systemowo przekładać „duże pomysły” BRD na lokalne 
środowisko? (Wytyczne i kampanie kraj. – wdrożenie lokalnie, rozwiązania prawne, nadzór)

• Jak uchronić rozwiązania i system BRD przed „niemerytorycznymi” 
wpływami? (rozdział polityka-inżynieria, nacisk społeczny, zmiany prawne)

• Jak skutecznie i zrozumiale konsultować potrzeby i rozwiązania z 
zakresu BRD ze społeczeństwem, mediami i politykami? (dobre praktyki, 
transparentność, potencjał edukacyjny mediów)

• Jak radzić sobie z drogami wysokich klas dekategoryzowanymi po 
budowie obwodnic? (program 100 obwodnic, udział podmiotów zewnętrznych – strefy przemysł.)



Dziękuję za uwagę☺

mgr inż. Szymon Zieliński

Urzędnik - ZDM Poznań – Wydział Organizacji i Bezpieczeństwa Ruchu

Praktyk - audytor BRD

Społecznik - Inicjatywa Bezpieczne i Gospodarne Gniezno

inzynieria.zielinski@gmail.com

tel. 606 968 431
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